
 
Zápis ze zasedání Zastupitelstva Obce Miřejovice  
konaného dne 30. 6. 2016, od 18:00 hodin. 
 
 
 

Zahájení zasedání zastupitelstva 

 

 

Zasedání Zastupitelstva obce Miřejovice (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 

v 18,00 hodin starostkou obce Zdeňkou Vodolanovou („dále jako „předsedající“). 

Předsedající schůze konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se zákonem o 

Obcích č.273/2001 Sb., informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce 

Obecního úřadu Miřejovice zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 

10. 6. 2016 do 30. 6. 2016. Současně byla zveřejněna na „elektronické úřední desce“. 

 

Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha 1) 

konstatovala, že přítomni jsou 3 členové zastupitelstva (z celkového počtu 5 členů 

zastupitelstva), takže zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92odst. 3 zákona o obcích). 
 
 
 
 

Určení ověřovatelů a zapisovatele 

 

Předsedající navrhla určit ověřovatelkami zápisu paní Hanu Mamičovou a paní Jitku 

Kopejtkovou, zapisovatelkou paní Naděždu Novákovou.     

   K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. Před hlasováním dala 

předsedající možnost vyjádřit se přítomným občanům. 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Miřejovice určuje ověřovatelkami zápisu paní Hanu Mamičovou a paní 

Jitku Kopejtkovou a zapisovatelkou paní Naděždu Novákovou. 

 

Výsledek hlasování: Pro  3  Proti   0  Zdrželi se 0 

 

Usnesení č. 1 bylo schváleno. 

 

 

Schválení programu 

 

Předsedající seznámila přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou 

členům zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 

K návrhu programu nebyly vzneseny návrhy na doplnění. Před hlasováním dala předsedající 

možnost vyjádřit se přítomným občanům. 

Program: 1) Určení ověřovatelů a zapisovatele 

  2) Schválení programu 

  3) Schválení závěrečného účtu obce za rok 2015 

4) Schválení závěrečného účtu Mikroregionu Porta Bohemica za rok 2015 

  5) Schválení veřejnoprávní smlouvy o zápisu do IS s Městem Litoměřice 



 

 6)  Schválení smlouvy o dílo pro vypracování strategického plánu obce 

 7) Schválení závěrečného účtu Ústeckého kraje 

            8) Informace o činnosti obecního úřadu 

            9) Diskuze 

           10) Závěr 

 

Předsedající dala hlasovat o návrhu programu. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo Obce Miřejovice schválilo program v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněné na úřední desce- příloha č. 2 

 

Výsledek hlasování: Pro 3 Proti  0 Zdrželi se  0 

 

Usnesení č. 2 bylo schváleno. 

 

 

 

Schválení závěrečného účtu Obce Miřejovice za rok 2015 

 

Předsedající seznámila zastupitelstvo se závěrečným účtem Obce Miřejovice dle 

předložených dokumentů. 

 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo Obce Miřejovice schvaluje závěrečný účet Obce Miřejovice za rok 2015 bez 

výhrad. Příloha č. 3 

Výsledek hlasování: Pro 3 Proti  0  Zdrželi se  0 

Zastupitelstvo Obce Miřejovice schvaluje výsledek přezkoumání hospodaření za rok 

2015 

Výsledek hlasování: Pro 3 Proti  0  Zdrželi se  0 

Zastupitelstvo obce schvaluje účetní závěrku za rok 2015 

Výsledek hlasování: Pro 3 Proti  0  Zdrželi se  0 

 

Usnesení č. 3 bylo schváleno. 

 

 

Schválení závěrečného účtu za rok 2015 Mikroregionu Porta Bohemica 

 

 

Předsedající seznámila ZO se závěrečným účtem Mikroregionu Porta Bohemica, který byl 

zastupitelům předložen, nebyly vzneseny námitky a připomínky, proto dala hlasovat. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Miřejovice projednalo a bere na vědomí Závěrečný účet Mikroregionu 

Porta Bohemica – příloha č. 4 

 

Výsledek hlasování: Pro 3 Proti  0  Zdrželi se 0 



 

Usnesení č. 4 bylo schváleno. 

 

Schválení veřejnoprávní smlouvy o zápisu do IS s Městem Litoměřice 

 

Předsedající seznámila ZO s návrhem smlouvy s Městem Litoměřice o provedení zápisů 

údajů do informačního systému územní identifikace, adres a nemovitostí. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Miřejovice projednalo a schvaluje předloženou smlouvu s Městem 

Litoměřice o zabezpečení provedení zápisů údajů do informačního systému územní 

identifikace, adres a nemovitostí – příloha č. 5 

 

Výsledek hlasování: Pro 3 Proti  0  Zdrželi se 0 

 

Usnesení č. 5 bylo schváleno. 

 

Schválení smlouvy o dílo pro vypracování strategického plánu obce 

 

 

Předsedající seznámila přítomné s nutností vypracovat strategický plán obce. Jedná se o 

závažný dokument pro obec, a proto navrhuje nechat zpracovat tento dokument Universitou 

Jana Evangelisty Purkyně, fakulta sociálně ekonomická. Universita dala nabídku 

Mikroregionu Porta Bohemica, že pro členské obce zpracují strategické plány dle jejich 

požadavků a potřeb. Zaslala zatím do Mikroregionu nástin smlouvy a podle zájmu se 

zrealizuje osobní jednání se zpracovatelem a představiteli jednotlivých obcí, kde dojde ke 

konkrétní dohodě a ke stanovení podmínek pro uzavření smlouvy. Předsedající navrhla toto 

jednání vyvolat a podle dohodnutých podmínek smlouvu uzavřít a plán si nechat vypracovat. 

Tato v rámci regionu vyjde levněji.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Miřejovice schvaluje sepsání smlouvy o dílo s UJEP Ústí nad Labem.- 

příloha č. 6 

 

Výsledek hlasování: Pro 3 Proti  0  Zdrželi se 0 

 

Usnesení č. 6 bylo schváleno. 

 

 

Schválení závěrečného účtu Ústeckého kraje 

 

Předsedající seznámila zastupitele obce se závěrečným účtem Ústeckého kraje, který byl 

vyvěšen od10. 6. do 27. 6. 2016 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Miřejovice bere na vědomí závěrečný účet Ústeckého kraje- příloha č. 7 

 

Výsledek hlasování: Pro 3 Proti  0  Zdrželi se 0 

 

Usnesení č. 6 bylo schváleno. 

 



 

Informace o činnosti obecního úřadu 

 

Starostka informovala zastupitelstvo obce: 

 

- Jednání s Městem Litoměřice-s jednotkou dobrovolných hasičů – připojení obce 

Miřejovice k jednotce dobrovolných hasičů Litoměřice, roční poplatek 15 000,- Kč. 

Smlouva o připojení musí nejdříve schválit Město Litoměřice 

- Stále obec čeká na jednání soudu se Střížovicemi, aby mohla zažádat o pozemky, které 

stále patří Spolku Střížovice, který je v konkurzu a bude soudně projednáván. Obci se 

jedná o cesty, o které bude žádat. 

- Akce v obci  proběhlo - tradiční setkání žen, Den dětí a stavění máje 

- Obec se rozhodla o zastřešení obecního pozemku před budovou OÚ.  

- Jedná se o zprovoznění tenisového hřiště, zájem o správcovství má pan Krupka. 

- Nutná oprava veřejného osvětlení v horní části obce – nutná rekonstrukce  

 

 

 

Zastupitelstvo Obce Miřejovice schvaluje informaci o činnosti obecního úřadu. 

 

Výsledek hlasování:  Pro 3 Proti  0  Zdrželi se 0 

 

Usnesení č. 7 bylo schváleno. 

 

 

Diskuze 

 

Pan Gujda –  stížnost na hluk ze zábavy v hospodě do dvou hodin do rána. 

Starostka informovala, že s nájemkyní hospody již bylo jednáno o nutnosti dodržování 

nočního klidu. Stížnost se opakovala, a proto  bude projednáno znovu dodržování nočního 

klidu jak v prostorách zahrádky, tak v prostorách pohostu. 

Pan Gruss  –  také stížnost na hluk z hospody  

Pan Jesenský –  stížnost, že zápisy z jednání zastupitelstva jsou na stránkách obce 

zveřejňovány bez příloh – starostka toto napraví, ale nebudeme znovu zveřejňovat do příloh 

několikastránkové dokumenty, které visely na stránkách obce před zasedáním, aby se s nimi 

mohli občané seznámit, a které se na jednání budou schvalovat. 

Pan Jesenský- zná jak se dělá strategický plán obcí a proto žádá o zveřejnění, kdo ho bude 

dělat- odpověděl zastupitel pan Pechr  –  strategický plán bude vypracován dle metodiky MV. 

Pan Jesenský –  žádost jak pokračuje kanalizace- starostka informovala, že byla podána 

žádost o dotaci na MZe, nyní je nutno dopracovat podmínky pro udělení dotace – zpracovat 

problematická místa s panem Jiříkem (zpracovatelem projektu), zda lze oddělit zvlášť 

rekonstrukci vody od kanalizace( v projektu oboje dohromady) – na toto máme stavební 

povolení. Na kanalizaci lze získat dotaci, voda není majetkem obce, a proto obec do toho 

nechce investovat. Obec požádala o prodloužení stavebního povolení. Prodlouženo do 28. 2. 

2018 

Pan Gruss -  na stránkách obce byly zveřejněny dokumenty, kde obec nebyla účastníkem 

řízení- starostka okamžitě zjedná nápravu, děkuje za upozornění, omluvila se, že došlo 

k chybě ze strany OÚ. 

 

Žádné další připomínky nebyly vzneseny a předsedající ukončila schůzi v 19,30 hod. 



  

 


